
 
 

ÅRSRAPPORT FRA LEIRDUEUTVALGET FOR 2024 

Utvalget har bestått vært ledet av Leif Chr og med bistand fra Geir m.fl, har vi fått 

gjennomført vaktene SJFF er bedt om å gjennomføre. 

Kai G har trukket seg fra styret i skytterklubben. 

SJFF meldte fra til skytterklubben at vi dessverre ikke greide å stille med ny representant til 

banestyret, og at vi slet med å skaffe folk til dugnader. 

På bakgrunn av dette, har det blitt litt betent stemning mellom foreningene. 

Vi har lykkes med å få fatt i en ny representant til banestyret, Stian Midthus og dette er vi 

veldig glad for. Videre bestemmer styret nye regler for dugnad, som gjør det lettere å få 

dekket opp våre vakter på banen. 

Vi håper 2025 blir et bra år, og at forholdet med skytterklubben blir som før. 
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